
Zápis ze Shromáždění členů eFDrive konaného dne 3.11.2022 

Shromáždění klubu eFDrive zahajuje v 19:02 předseda klubu Jiří Kosina. 

Na začátku Shromáždění Jiří K. nabádá k občerstvení a upozorňuje na kolující prezenční listinu. Dále 

upozorňuje, že zasedání je přenášeno skrze online přenos a dává k dispozici Volební řád a Stanovy 

klubu eFDrive. 

 

Jiří K. následně seznamuje přítomné voliče s průběhem voleb a žádá místopředsedu Jiřího Č. o zřízení 

zápisu. Jiří Č. vyhovuje Jiřímu K. a ujímá se funkce zapisovatele. Následně Jiří K. zveřejňuje nominace, 

které byly zaslány elektronickou poštou do 24 hodin před zahájením Shromáždění klubu. 

 

Prvním nominovaným je Pavel Mašinda. Nominaci vznesl Matyáš Pilz, a to za správu klubovny 

v předchozích funkčních obdobích. Vyzdvihnul rovněž úspěšnou organizaci Uzlu 2019 a jeho neúspěch 

v minulých volbách přisuzoval nikoliv jeho vlastnostem, nýbrž větší atraktivitě jiných zástupců místní 

stařešiny v eFDrivu. Pavel M. není fyzicky přítomen, je proto kontaktován telefonicky, kdy po krátkém 

hovoru zdraví z Brna a kandidaturu odmítá. 

 

Druhým nominovaným je Jiří Kosina. Nominován byl Matyášem Pilzem, a to za dlouhodobou činnost 

v EFD včetně výkonu funkce předsedy EFD. Dle nominujícího jde o člověka, se kterým se vždy dobře 

mluví a který pokaždé při potkání na půdě fakulty rozdává radost. Dále údajně úspěšně a zodpovědně 

vykonává roli, účel, a své postavení nedává nikterak najevo. Jiří K. děkuje za nominaci a ačkoliv z ní má 

hřejivý pocit, nominaci odmítá s odůvodněním, že je třeba vedení klubu opět „omladit“, aby se mohl 

dále posouvat. Po krátkém proslovu od srdíčka děkuje všem členům za účast. 

 

Třetím nominovaným od Matyáše Pilze je Tomáš Váňa. Důvodem je rovněž dlouhodobá činnost v EFD 

včetně představenstva EFD. Nominující uvádí, že jde o člověka, se kterým se vždy dobře mluví a který 

pokaždé při potkání na půdě fakulty rozdává radost. Rovněž je správným magnetem pro "zdatné 

medvědy" i pro "slabé křečky". Tomáš V. děkuje za nominaci, nicméně především s ohledem ke své 

časové vytíženosti kandidaturu odmítá. 

 

Poslední nominace vznesená Matyášem Pilzem je pro Markétu Jirmanovou, a to rovněž za 

dlouhodobou činnost v EFD včetně představenstva EFD. Pokaždé rozdává radost a je velmi cennou a 

ochotnou oporou, když se vám ráno snaží zničit den. Samotná přítomnost Maky celý den zachrání. 

Markéta J. děkuje za nominaci, ale kandidaturu odmítá s ohledem na plánované rozšíření svého 

působení ve Studentské unii. 

 

Tím byly zveřejněny nominace skrze elektronickou poštu a na pořadí programu přišly nominace z řad 

přítomných voličů. 

 

Jiří Čížek nominuje Jakuba Ťukala pro jeho velký potenciál nadále rozvíjet studentský život na fakultě. 

Jakub Ť. za nominaci děkuje a přijímá ji. 

 

Tomáš Váňa nominuje Martina Ráže za aktivní působení v klubu. Martin R. za nominaci děkuje a 

kandidaturu přijímá. 

 

Tomáš Váňa nominuje Martinu Deverovou za aktivní působení v klubu. Martina D. není na shromáždění 

klubu fyzicky přítomna, dochází tedy k telefonickému kontaktu. Předsedající Jiří K. kleje nad svým 

mobilním zařízením s nímž notnou chvíli zápasí. Na pomoc přibíhá Tomáš V., který ochotně poskytuje 



své mobilní zařízení včetně kontaktu na nominovanou. Jiří K. děkuje Tomášovi V. a uskutečňuje hovor. 

Martina D. děkuje za nominaci a těší se, že bude moci klubu nabídnout své kvality. 

 

Jiří Kosina hromadně nominuje Jáchyma Thona, Elišku Kadlčkovou, Sáru Hebrovou a Ondřeje 

Reitingera. Všichni jmenovaní dle něj směřují klub správným směrem a dávají působení v klubu srdíčko. 

 

Jáchym T. děkuje a nominaci přijímá. Rovněž slibuje, že v případě zvolení se funkce zhostí zodpovědně 

a s pokorou. Sára H. za nominaci děkuje a přijímá ji. Eliška K. nominaci s díky odmítá z důvodu krátkého 

působení v klubu, nicméně v budoucnu účast nevylučuje. Ondřej R. nominaci přijímá a uvádí, že by rád 

klubu přispěl svými zkušenostmi. Rovněž doufá, že jeho dosavadní působení v klubu mluví za něj. 

 

Barbora G. nominuje Václava Šafáře za jeho aktivní působení v klubu a upřímné názory. Václav Š. je za 

nominaci vděčný, avšak odmítá ji z důvodu pracovního vytížení. 

 

Martin Ráž nominuje Karolínu Honkeovou, neboť rozdává úsměvy na každém kroku a je velkým 

přínosem klubu. Karolína H. kandidaturu s díky odmítá ze studijních důvodů. 

 

Matyáš Pilz opět nominuje, tentokrát Michaelu Frebortovou a Michala Cenknera jakožto dlouhodobě 

aktivní členy klubu. Michaela F. i Michal C. nominaci odmítají pro velkou časovou vytíženost. 

 

Tomáš Váňa nominuje Ondřeje Rychteru pro jeho nezpochybnitelné kvality a dosavadní přínos klubu. 

Rovněž by byl rád kdyby Ondřej R. navázal ve své dosavadní funkci v klubu. Ondřej R. není fyzicky 

přítomen z důvodu nemoci, je s ním proto uskutečněn telefonní hovor. Jiří K. se nejdříve domnívá, že 

kvalita hovoru je způsobena technickými problémy, ale po chvíli zjišťuje, že nápadné „chroptění“ je 

důsledkem a zároveň neprůstřelným důkazem Ondřejovy nemoci. Ondřej R. za nominaci děkuje a 

přijímá ji. Následně je Ondřej R. upozorněn přítomnou Petrou S. na neaktivitu na své bakalářské práci. 

Hovor znenadání končí (pravděpodobně z důvodu výpadku signálu na straně volaného, pozn. autora). 

 

Petr Šatra nominuje Barboru Goláňovou, neboť je podle něj velmi hloubavá a může přijít se zajímavými 

myšlenkami. Rovněž zmiňuje její dlouhodobé zkušenosti spjaté s působením v klubu. Barbora G. 

nominaci s radostí přijímá a věří, že může klubu ještě mnoho nabídnout. 

 

Karolína Honkeová nominuje Petra Hnyka, jelikož by mohl do nového představenstva přinést pohled 

zkušenějšího člena klubu. Petr H. nominaci odmítá, neboť ve vedení klubu působil dlouho již 

v předešlých letech. 

 

Michaela Frebortová nominuje Davida Thumu, který podle ní pro klub žije, má dobré nápady a při 

reprezentaci mu to sluší. David T. si nominace moc váží a přijímá ji. Zároveň děkuje za důvěru v jeho 

kvality. 

 

Michaela Frebortová dále nominuje Tomáše Seidla. Důvodem jsou její dobré zkušenosti při spolupráci 

s Tomášem S. na organizaci Uzlu 2022. Tomáš S. za nominaci děkuje a přijímá ji. Dodává, že má v plánu 

zůstat aktivním členem nehledě na výsledek volebního klání. 

 

Markéta Jirmanová nominuje Jana Fialu, jelikož se klubu hodně věnuje a na jeho směřování mu záleží. 

Jan F. je nominací krapet zaskočen a dle svých slov není na působení ve vedení klubu připraven, proto 

ji s díkem odmítá. 



Martin Ráž nominuje Jiřího Čížka. Dle jeho slov má Jiří Č. klub v srdíčku a dlouhodobě mu dělá dobré 

jméno. Jiří Č. za nominaci děkuje, nicméně odmítá ji pro časovou vytíženost. Rovněž slibuje, že zůstane 

aktivním členem a bude vypomáhat novému představenstvu. 

 

Maraton nominací zakončuje Matyáš Pilz, který nominuje Adama Eichlera pro jeho velké schopnosti a 

dlouholetou činnost v klubu. Adam E. děkuje, ale nominaci odmítá, jelikož se na fakultě nyní vyskytuje 

jen velmi sporadicky. 

 

Nikdo z přítomných již nevznáší nominace, předsedající Jiří K. tedy přistupuje k hlasování o počtu členů 

nového představenstva. Staré představenstvo prostřednictvím předsedajícího navrhuje zachovat 

stávající počet členů představenstva, tedy pět. 

 

Shromáždění klubu hlasuje, že nové představenstvo má být pětičlenné. 

 

OHP: 32, 32-0-0 

 

Představenstvo pro následující volební období bude sestávat z pěti členů. 

 

Následně Jiří K. žádá tři dobrovolníky z řad nekandidujících členů o účast ve volební komisi pro zajištění 

legitimního průběhu voleb. 

 

O nominaci do volební komise se přihlásili následující členové: 

 

- Eliška Kadlčková 

- Zdeněk Michl 

- Šimon Čtrnáct 

Shromáždění klubu hlasuje o navrženém složení volební komise 

 

OHP: 32, 32-0-0 

 

Volební komise ve složení Eliška Kadlčková, Zdeněk Michl a Šimon Čtrnáct byla jednomyslně schválena. 

 

Následně Jiří K. vyhlašuje krátkou pauzu za účelem přípravy volební komise na průběh voleb zveřejnění 

konečného seznamu kandidátů. 

 

Kandidáti, kteří souhlasí s kandidaturou v pořadí, v jakém byli navrženi: 

1. Jakub Ťukal   (nominoval Jiří Čížek) 

2. Martin Ráž   (nominoval Tomáš Váňa) 

3. Martina Deverová  (nominoval Tomáš Váňa) 

4. Jáchym Thon   (nominoval Jiří Kosina) 

5. Sára Hebrová   (nominoval Jiří Kosina) 

6. Ondřej Reitinger  (nominoval Jiří Kosina) 

7. Ondřej Rychtera  (nominoval Tomáš Váňa) 

8. Barbora Goláňová  (nominoval Petr Šatra) 

9. David Thuma   (nominovala Michaela Frebortová) 

10. Tomáš Seidl   (nominovala Michaela Frebortová) 



Kandidaturu odmítli: Pavel Mašinda, Jiří Kosina, Tomáš Váňa, Markéta Jirmanová, Eliška Kadlčková, 

Václav Šafář, Karolína Honkeová, Michaela Frebortová, Michal Cenkner, Petr Hnyk, Jan Fiala, Jiří Čížek 

a Adam Eichler 

 

Po zveřejnění kandidátů Jiří K. opět seznamuje přítomné voliče s průběhem voleb a další dění 

odevzdává do rukou volební komise. Započíná volební proces. Volební komise jmenovitě vyzývá k urně 

každého člena, jemuž je předán prázdný volební lístek. Každý člen na volební lístek za plentou napíše 

maximálně 5 jmen jím vybraných kandidátů. 

 

Po odevzdání všech hlasů se volební komise odebírá do vedlejší místnosti sčítat hlasy. 

 

Výsledky voleb 

Odevzdáno lístků: 32 

Z toho neplatných: 1 

 

Výsledné pořadí kandidátů včetně počtu platných hlasů: 

 

Zvoleni: 

1. Jáchym Thon   26 

2. Ondřej Rychtera  26 

3. Jakub Ťukal   22 

4. Barbora Goláňová  18 

5. Sára Hebrová   17 

Nezvoleni: 

6. Ondřej Reitinger  12 

7. Martin Ráž   10 

8. Martina Deverová  8 

9. David Thuma   8 

10. Tomáš Seidl   5 

Členy představenstva klubu eFDrive pro funkční období od 21.11.2022 do 20.11.2023 se stávají Jáchym 

Thon, Ondřej Rychtera, Jakub Ťukal, Barbora Goláňová a Sára Hebrová. 

 

Nové představenstvo přijímá gratulace a ujímá se přípitku a společné fotografie. 

 

Ve 20:42 ukončuje předsedající Jiří K. shromáždění, děkuje přítomným členům za účast a přeje novému 

představenstvu mnoho úspěchů. 

 

Zapsali Jiří Čížek a Jiří Kosina 

 

Příloha: 

Prezenční listina Shromáždění (4 strany) 

 

 


